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VUODEN 2020 TOIMINTAKERTOMUS                    

1.     Korona-pandemia 

Maaliskuussa 2020 maailmanlaajuiseksi levinnyt Korona-pandemia on ollut toimintavuodelle 

leimaa-antava ja se on vaikuttanut kaikkeen toimintaamme. Loppukesän ja alkusyksyn aikana 

pystyimme jo vähitellen käynnistelemään myös kasvotusten toimintaa, mutta ns. toisen aallon 

iskiessä kaikki toiminnot taas lähes sulkeutuivat.   

Kokoontumisrajoitukset ja niihin liittyvä suositusten noudattaminen ja jäsenten oman terveyden 

suojeleminen on ollut yhdistyksen ja meidän kaikkien tärkein tehtävä. 

2.     Yhdistyksen toiminta 

Hallitus on kokoontunut toimintavuonna 7 kertaa ja pykäliä on kirjattu yhteensä 62. 

Puheenjohtajana on toiminut Juhani Nevala, varapuheenjohtajana Risto Vähäkangas ja sihteerinä 

Aili Nuorala. Muina hallituksen jäseninä ovat toimineet Tuomo Haikola ja Aune Nevala. Aune 

Nevala on hoitanut sihteerin tehtäviä kesäkuusta vuoden loppuun. 4 

Tapani Konttinen on toiminut yhdistyksen taloudenhoitajana. Tilintarkastajina ovat toimineet Matti 

Koskela ja Markku Niemi.  

Lisäksi yhdistyksemme jäsen Pirkko Konttinen on toiminut Ylivieskan vanhus- ja 

vammaisneuvostossa ja Aili Nuorala samassa tehtävässä Alavieskassa. 

 Juhani Nevala on lisäksi toiminut Oulun senioripiirin puheenjohtajana ja Risto Vähäkangas on 

edustanut yhdistystämme piirin hallituksen jäsenenä.  

Juhani Nevala valittiin Oulun piiristä liitokokouksessa joulukuussa liittovaltuustoon Esa Anttosen 

varalle. 

 3.     Sääntömääräiset yleiset kokoukset 

Kevätkokouksessa 10.3.2020 toi Aili Nuorala meille uusinta tietoa muistista ja liikunnasta. 

Kokouksessa käsiteltiin vuoden 2019 toimintakertomus, tilit ja tilintarkastuskertomus. 

Yhdistyksemme äänivaltaiseksi edustajaksi liiton ja piirin kokouksiin valittiin Risto Vähäkangas. 

Syyskokous on seuraavaa toimintavuotta kartoittava kokous ja se pidettiin 3.11.2020. Kokouksessa 

hyväksyttiin vuoden 2021 toimintasuunnitelma, talousarvio ja alustavat kuukausikokousten aiheet. 

Yhdistyksen jäseniä on informoitu kahdella jäsenkirjeellä ja tapahtumista ja sääntömääräisistä 

kokouksista on tiedotettu Kalajokilaakso-lehdessä. Jäsenmaksu on ollut 25,00 euroa/jäsen. 

 4.     Kuukausikokoukset 

Kevätkaudella toteutuivat seuraavat kuukausikokoukset: 

14.1. Senioreiden ihonhoidon vinkit: Kauneushoitola NorPinkistä  Noora Östberg  



 7.2. Akustiikassa ”Kuumat suudelmat”: Johanna Rusanen ja Jyrki Anttila 

 11.2. Raudaskylän opiston tarjontaa senioreille: Pekka Härkönen 

         - toiminnan peruutukset Korona-epidemian takia - 

 Syyskaudella päästiin toteuttamaan seuraavat tapahtumat Korona-epidemiasta huolimatta: 

15.9.Luento aiheesta seniorin “Hätäensiapu”, Ensihoidon esimies Jussi Hänninen 

6.10. Pirkko Palojärven luento aiheesta "Liikkumalla kaiken ikää" 

3.11.Satu Hautakosken luento Vestian kierrätyksestä 

Kuukausikokouksissa kerättiin vapaaehtoinen kahviraha. 

5.     Piirin järjestämät koulutukset 

12.8.2020 Ylivieskassa Sosiaalialan oppilaitoksella järjestettiin Oulun senioripiirin yhdistyksille 

sihteeri- ja KILTA-ohjelmiston koulutus, kouluttajana toimi Pia Nyman Senioriliitosta Helsingistä. 

7.-.8.9.2020 Oulun senioripiiri ry järjesti STEA-rahoituksella jäsenyhdistysten kehittämispäivät 

Rokualla.  Ryhmätyön tuloksena saatiin seuraavat neljä toimintaehdotusta eli ”täkyä” 

toteutettavaksi jäsenyhdistyksille: 

1)     defibrillaattorin eli sydäniskurin käyttökoulutus asiantuntijan ohjauksella, 

2)     kynttilät sankarihaudoille pyhäinpäivänä, 

3)     ohjelmallinen ilta sisältönä senioreita kiinnostavat aiheet ja 

4)      tuo ystävä mukana toimintaan esim.  ystävän päivänä – ilman ”velvollisuuksia” 

Rokua-päiville osallistuivat Ylivieskasta puheenjohtaja Juhani Nevala, Keijo Nivala ja Aune Nevala 

sekä etänä Risto Vähäkangas. Kynttilät sankarihaudoille toteutettiin pyhäinpäivänä koko Oulun 

piirin alueella.  

6.     Avustukset 

Yhdistys on saanut vuodelle 2020 toiminta-avustusta Ylivieskan kaupungilta 200 € ja Alavieskan 

kunnalta 100 €. 

 7.     Muut asiat 

Korona-pandemia on haitannut koko vuoden toimintaamme ja se näyttää edelleen jatkuvan vuodelle 

2021 

Hallitus 

  


